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Voorstel

In te stemmen met de bijgaande concept-raadsinformatiebrief.

Inleiding

Als gevolg van onze zusterrelatie met China beginnen zich een aantal concrete resultaten
af te tekenen: de handelsmissie 2016 was zeer succesvol, de vorderingen voor het China
hotel lopen gestaag verder en we zijn gesprek met Alibaba. Daarnaast ontvangen we in
september een ambtelijke delegatie uit Yuhang en is er in november een bezoek aan onze
zusterstad gepland.

Beoogd effect/doel

De raad informeren over de ontwikkelingen rondom China.

Argumenten

De raadsleden worden middels deze brief op de hoogte gesteld.

Kanttekeningen en risico's

N.v.t.

Financiële, personele en juridische gevolgen

N.v.t.
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De leden van de gemeenteraad

weert, 08 SEP.2017

Onderwerp : Ontwikkelingen "China"

Geachte raadsleden,

Zoals u weet onderhouden wij sedert 2009 intensieve contacten met China, hetgeen
in 2013 geleid heeft tot het aangaan van een verzusteringsovereenkomst met Yuhang,
district of Hangzhou-city. Daarin zijn afspraken vastgelegd over onderlinge uitwisselingen
en over samenwerking op verschillende beleidsterreinen waaronder cultuur, handel,
toerisme, economie en bedrijvigheid.
Concrete uitingen hiervan waren o.a. de kunstuitwisseling Art Spectrum in 2014 naar
Weert en in 2015 naarYuhang, de handelsmissie van Weert naarYuhang in 2016 en
het bezoek in maart 2OI7 van Weert aan Alibaba in Yuhang. Momenteel treftYuhang
voorbereidingen voor een handelsmissie in 2018 naar Weert.

Eind 2014 hebben we de verzustering nog met u geëvalueerd. Daarin is benadrukt dat
het zaken doen met China een kwestie is van lange adem. Het onderhouden van de
relatie speelt daarbij een belangrijke rol. In de communicatie en het bereiken van
resultaten zijn persoonlijke ontmoetingen cruciaal. Vandaar dat er regelmatig bezoeken
en tegenbezoeken plaatsvinden.

Resultaten
Concrete resultaten beginnen zich af te tekenen.

Handelsmissie 2016
De handelsmissie van 2016 aan Yuhang met 16 deelnemers is zeer succesvol geweest. Er
zijn een aantal kwalitatieve matches tot stand gebracht waardoor bedrijven ter plekke
zaken hebben kunnen doen of perspectiefvolle afspraken hebben kunnen maken. De
bedrijven zijn in staat om in de toekomst nog meer voordeel te halen uit handelsrelaties
met China.

China hotel
De vorderingen m.b.t. het China hotel in Weert lopen gestaag verder. Inmiddels heeft er
een massastudie plaatsgevonden die als basis dient voor de verdere uitwerking.
De intentieverklaring met China Center Zaanstad BV hebben we recentelijk verlengd.
Er zit een strakke planning op het proces. In het voorjaar van 2018 zal er optierente over
de grond op Centrum-Noord betaald worden.
Het China hotel Weert is het derde China Center Zaanstad BV. Deze organisatie heeft
fase l van het China hotel in Hoofddorp afgerond; het hotel is inmiddels in bedrijf. Men
is inmiddels gestart met de bouw van een China hotel in Osdorp, dat medio 2018 wordt
opgeleverd. Daarna wil men met de bouw van het China hotel in Weert starten. In het
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vierde kwartaal zullen we u middels een info-bijeenkomst verder op de hoogte stellen over
de ontwikkelingen van het hotel alsook van de filosofie van China Center Zaanstad BV
hierachter.

Alibaba
Zoals reeds eerder gezegd zullen we overacquisities niet in de openbaarheid in detail
spreken. Na de "verkoop" Heylen krijgen we vaak de vraag wat nu met Alibaba. Wat we
daarover kwijt kunnen is dat we in april 2Ol7 bij het hoofdkantoor van Alibaba in Yuhang
op bezoek zijn geweest. Dit was een goed gesprek. In mei 2017 vond een tegenbezoek
van Alibaba aan Weert plaats. Daar hebben we duidelijk de positie van Nederland en
Limburg en uiteindelijk ook die van Weert in het logistieke landschap geprofileerd. Alibaba
heeft al deze info met dank aanvaard. Zij beraden zich momenteel hierover hetgeen
mogelijk tot een vervolgafspraak leidt.

Bezoek delegatie Yuhang komende maand aan Weert
Een ambtelijke top-delegatie uit Yuhang district brengt op dinsdag 19 en woensdag 20
september een bezoek aan Weert. Zij koppelen dit aan het China-Nederland congres op 18
september in Den Haag van start gaat. De delegatie bestaat uit directeuren op het terrein
van buitenlandse zaken, onderwijs en informatie en staat onder leiding van Ms. Wangshu,
director of Publicity Department, China Communist Party Yuhang Committee. Voor allen is
dit het eerste bezoek aan Weert. Voor beide dagen is een gevarieerd programma
opgesteld. Tijdens dit bezoek zullen onderwerpen als de ontwikkelingen m.b.t. het Chinees
hotel, de agenda voor het bezoek in november aan Yuhang, de stand van zaken m.b.t.
Alibaba, de opzet van de handelsmissie van Yuhang aan Weert besproken worden.
Het gezelschap verblijft in hotel Antje van de Statie.

Bezoek in november aan Yuhang
Burgemeester Heijmans is door zijn nieuwe collega van Yuhang district, mr. Chen Rugen,
uitgenodigd voor een kennismakingsbezoek in november a.s. Hieraan zal hij gevolg geven.
Naar verwachting zal dit medio november plaatsvinden. Naast burgemeester Jos Heijmans
zal de delegatie uit wethouder Frans van Eersel en kabinetschef Ton Lemmen bestaan.
Doel van het bezoek is om naast de kennismaking de handelsmissie van Yuhang naar
Weert, de verlenging van de verzusteringsovereenkomst Yuhang-Weert en een nieuw
gezamenlijk cultureel project te bespreken. Tevens willen we op het hoofdkantoor van
Alibaba in Yuhang vervolggesprekken voeren over de plannen voor een distributiecentrum
in Weert.

Met vriendel ijke groet,
burgemeester en wethouders,

M.M ns
secretaris


